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Zdravím. vím že společnost PRI měla před rokem a něco problémy ohledně falešných COC listů. Nicméně
spousta vody uteklo a mohl nastat nějaký posun k lepšímu. Chci se tedy zeptat, máte někdo v poslední
době zkušenost s koupí čtyřkolky právě od PRI moto? Na jejich webu mají velice zajímavé ceny kolek. Až
mi to přijde trošičku podezřelé. Díky za vaše názory.  Uzavřeno 09.05.2011 v 20:27 uživatelem Dzejar

Jizva 08.05.2011 21:47:37

Výhodný ceny maj aby si natáhly k sobě někou klientelu,protože podle mě po tom
průseru tam asi  přestaly hodně chodit lidi.
HESP 08.05.2011 21:49:58

Soused tam kupoval Suzuki, ale to nevěděl, že měli v minulosti problémy s těmi COC
listami. No, ale koupil a nestěžuje si :-)
Dzejar 08.05.2011 21:50:03

Jizva> no možná, taky mě to napadlo...
LeonKrkon 08.05.2011 21:52:28

Zkušenosti nemám, ale za cca 200k bych testera nedělal. Management bude asi stále
stejný
HESP 08.05.2011 21:53:47

A je pravda, že moc inzerátů s nabídkou nemají. Občas jeden stroj na tipmoto.cz  Ale
jinak nic moc
Jizva 08.05.2011 21:57:21

už si to moc nepamatuju,ale na aukru myslim měly taky nějaký nabídky
Baheňák 08.05.2011 22:00:05

Dzejar> pri moto jsem ty kolky vozí ve velkým jako číňani hadry atd :lol: :lol: jestli
máš na mysli ca tak už mají homo pro eu né jako dříve že to dodělávali
Dzejar 08.05.2011 22:02:18

Baheňák> no třeba CA, nebo Polaris, to je jedno. Spíš jestli když tam člověk bude chtít
něco koupit, tak jestli z toho nebudou oči pro pláč ... ?
westik 08.05.2011 22:03:21
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Nazdar Petře,copak to už jsi opravil tolik kompresorů,že jdeš do nové mašiny.Budiš ti
přáno,ale radši přihoď nějakou tisícku a kup z prověřeného zdoje.Dneska musíš holt
platit nejenom za značku,alei za jistotu,že nepořizuješ nějakou levárnu.hodně zdaru při
výběru
Baheňák 08.05.2011 22:04:29

Dzejar> to budeš mít i jinde
Dzejar 08.05.2011 22:10:33

westik> já tě zdravím! Bohužel, ještě mi pár šroubáků chybí abych šel do nové. Ale
snad už i letos. :-DD
westik 08.05.2011 22:15:34

..no tak se prijed podívat na offroad do Dobřan tuto sobotu a můžeš si udělat chuť. 
PS:víš,že u mne máš jízdu na KQ. :-DD
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